

NAVIRES INFECTÉS

PAKISTAN

Chittagong. — Le vapeur « RIZWANI » est arrivé à Chittagong le 2 novembre avec un cas de **variole** et 5 cas de **varicelle** parmi les passagers de pont. Les malades ont été isolés à l'Hôpital Général de Chittagong et les contacts directs revaccinés.

JAPON

Nagoya. — Le vapeur « PONTOS POROS » venant de Valence, Port-Saïd, Aden et Singapour est arrivé à Nagoya le 10 novembre avec un cas de **typhus** parmi les membres de l'équipage. Malade hospitalisé, diagnostic confirmé le 13 novembre par examen de laboratoire. Aucune trace d'épidémie.

INFECTED SHIPS

PAKISTAN

Chittagong. — S.S. "RIZWANI" arrived at Chittagong on 2 November, with one case of **smallpox** and 5 cases of **chickenpox** among the deck passengers. Patients were removed to the Isolation Ward of the General Hospital, Chittagong and close contacts were revaccinated.

JAPAN

Nagoya. — S.S. "PONTOS POROS" from Valencia, Port Said, Aden and Singapore arrived at Nagoya on 10 November with a case of **typhus** among the crew. The patient was hospitalized and diagnosis was confirmed by laboratory examination on 13 November. There was no sign of an epidemic.